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Hei !  

Jeg ser at du har bedt om svar fra Juvikstølen Velforening innen 16.04.18. 

Ser også at du nå er villig til å godta at de har bygget en grillhytte som er 16.5 kvm. Dette 

stiller jeg meg uforstående til av følgende grunner ;  

1. Kommunen har satt vilkår om maksimalt 15 kvm. I telefonsamtale med deg utdypet du at 

dette gjelder det totale "fotavtrykket " . Og at trammen som her er støpt skal medregnes. 

Denne hytten representerer dermed en klar overskridelse.  

2. Leverandøren av denne type hytte, uttaler at bruksarealet avviker minimalt fra bruttoarealet 

og utgjør omlag 15.5 kvm eller mer. Dette fordi vegg måler 

kun 4.5 cm. 

 

Kommunen bemerker nå at hytten skal kunne brukes av alle. 

 Hva har foregått i denne prosessen ? Vår velforening var ikke informert om planene for 

byggingen. Da vi ble kjent med dette så krevde Orresteinen Velforening , ved Harald Nygård , 

at dette skulle stoppes.Kommunen fremla så for oss premissene for sin godkjennelse og 

hvorfor dette ikke krevde nabovarsel til oss . 

Kommunens vilkår var tydelige nok. Hvorfor har Juvikstølen Velforening kunnet se bort ifra 

desse vilkårene ? ( flere).  

Følgelig må man kunne spørre om Juvikstølen Velforening har forstått hva de har satt opp og 

hva dette innebærer 

for bomiljøet her i Orresteinen.  

Jeg tilhører en Velforening som ikke fikk informasjon om dette. Vi har ikke fått uttale oss. Vi 

har sålangt ikke heller hatt noen  innvirkning på saken med de spørsmål som er stilt.  Jeg vil 

etterlyse en aktiv rolle fra kommunen.Dette er en meget urimelig sak fordi vi ikke ble 

underettet tidlig i prosessen . Retningslinjer som kommunen setter er ikke blitt fulgt. Slik 

saken fremstår nå viser den at vi skulle ha fått informasjon 

om denne sak. 

Med hilsen fra Oddrun Skaar 


